



Dr. Andrea MacNeill, MD, MSc, FRCSC, Surgical Oncologist, Vancouver General Hospital; Clinical Associate Professor, University of British Columbia

Dr Andrea MacNeill is a Surgical Oncologist at Vancouver General Hospital and BC Cancer, and a clinical associate professor at the University of British Columbia where she specializes in sarcoma and peritoneal malignancies. She is the founder and principal investigator of the UBC Planetary Healthcare Lab, the Medical Director of Planetary

Health for Vancouver Coastal Health, and an executive member of CASCADES. She is currently co-chairing a UBC/Yale-led Lancet Commission in sustainable healthcare.

Dre Andrea MacNeill, M.D., M. Sc., FRCSC, chirurgienne oncologue, Vancouver General Hospital; professeure agrégée clinique, Université de la Colombie-Britannique

La D^{re} Andrea MacNeill est chirurgienne oncologue à l'Hôpital général de Vancouver et à BC Cancer, et professeure agrégée clinique à l'Université de la Colombie-Britannique où elle est spécialisée dans les sarcomes et les tumeurs malignes péritonéales. Elle est la fondatrice et la chercheuse principale du UBC Planetary Healthcare Lab, la directrice médicale de Planetary Health pour Vancouver Coastal Health et une dirigeante exécutive de CASCADES. Elle copréside actuellement la Lancet Commission on Sustainable Healthcare, dirigée par UBC et Yale.